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Brief wethouder jeugd: U wilt toch ook dat onze kinderen veilig kunnen blijven 

spelen? Investeer in de speeltuin!  

Ontvanger: Wethouder jeugd 

Achtergrond: NUSO en Jantje Beton zijn bezig met de ontwikkeling van een lobbytraject. Het doel 

van deze lobby is om structurele financiering en wettelijke erkenning van speeltuinen in Nederland 

te verkrijgen. NUSO en Jantje Beton gebruiken hiervoor de resultaten van het onderzoek MKBA 

Speeltuinen. De aanpak richt zich op de VNG, het ministerie van VWS, en de Tweede Kamer. Ook 

speeltuinverenigingen en koepelorganisatie kunnen bijdragen in deze lobby. We hebben een brief 

opgesteld die je naar de wethouder jeugd in je gemeente kan versturen.    

Doel: Het doel van deze brief is om je gemeente te overtuigen dat speeltuinen een enorme 

maatschappelijke waarde hebben. Dit gegeven kun je gebruiken om met de gemeente in gesprek 

te gaan over (structurele) financiering voor jouw speeltuin/speeltuinen. De brief kan samen met 

deze infographic worden verstuurd.  

Instructie bij gebruik/versturen van de brief:  

1. Bepaal wat je nodig hebt van de gemeente. Je kunt hiervoor gebruikmaken van de 

voorbeeldteksten in de brief en deze desgewenst aanpassen.  

2. Maak gebruik van bestaande contactpersonen binnen de gemeente. Verstuur de brief naar 

deze contactpersoon met het verzoek om de brief naar de wethouder/beleidsverantwoordelijke 

door te zetten.  

3. Mocht je speeltuin onderdeel zijn van een koepelorganisatie die al contact heeft met de 

gemeente namens alle speeltuinverenigingen in die gemeente, dan kan de koepelorganisatie 

de brief versturen.   

4. Uit de geel markeerde onderdelen van de brief kun je keuzes maken of deze onderdelen kun je 

naar eigen inzicht aanpassen/invullen. 

 

Beste wethouder …, 

 

Jantje Beton en NUSO hebben recent een representatief landelijk onderzoek laten uitvoeren naar 

de kosten en baten van speeltuinen1. Hieruit blijkt dat speeltuinen gemeenten jaarlijks ongeveer 1 

miljoen euro in totaal aan jeugdzorgtrajecten besparen. Kinderen die spelen in speeltuinen 

ontwikkelen namelijk minder sociale problematiek. Daarnaast voorkomen speeltuinen ziekten door 

overgewicht en obesitas onder kinderen. Er wordt jaarlijks maar liefst 36 miljoen euro aan 

zorgkosten bespaard. Ook hebben speeltuinen positief effect op buurtbewoners en de buurt. 

Buurtbewoners kunnen elkaar ontmoeten en deelnemen aan activiteiten. 

 

Speeltuinen zijn van grote waarde voor elke gemeente, maar uit een recent representatief 

landelijk onderzoek onder speeltuinverenigingen blijkt dat speeltuinverenigingen jaarlijks 

tekort komen. Daardoor is het voortbestaan van plekken waar kinderen veilig kunnen spelen 

in gevaar.  

 

Jantje Beton en NUSO zijn bezig met een lobby-traject richting de landelijke politiek voor structurele 

financiering en wettelijke erkenning van speeltuinen voor kinderen om veilig in te spelen. 

Aanvullend hierop wordt ook op gemeentelijk niveau aandacht gevraagd voor de benodigde 

(structurele) financiering van speeltuinen.  

 

Wat vragen wij u? 

Optie 1. Wij vragen u om te investeren in onze speeltuin en in de kinderen in onze gemeente. U wilt 

toch ook dat onze kinderen in beweging blijven, sociale vaardigheden ontwikkelen en dat allemaal 

op een veilige plek? Wij gaan graag met u in gesprek over de mogelijkheid van het verkrijgen van 
 

1  MKBA Speeltuinen (Ecorys, 2020). 

https://jantjebeton.nl/uploads/images/Eindrapportage%20MKBA%20Speeltuinen.pdf
https://jantjebeton.nl/uploads/images/Eindrapportage%20MKBA%20Speeltuinen.pdf
https://jantjebeton.nl/uploads/images/Infographic_MKBA_DEF.pdf
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een structurele financiering ter vervanging van de huidige projectsubsidie. / Wij gaan graag met u in 

gesprek over het verkrijgen van een structurele financiering/projectsubsidie.  

Optie 2. Wij willen graag meedenken met de ontwikkeling van het beleid op het gebied van jeugd 

en buiten spelen. Wij gaan graag met u en de beleidsverantwoordelijke in gesprek over het huidige 

beleid en welke bijdrage wij kunnen leveren aan de doorontwikkeling hiervan. 

Optie 3. Wij willen graag deel uitmaken van nieuw beleid op het gebied van jeugd/ sport/ onderwijs 

van de gemeente om de activiteiten van onze speeltuinverenging hierop aan te laten sluiten. 

Optie 4. Wij willen als speeltuinverenging graag deel uitmaken van een breder netwerk van 

maatschappelijke en jeugdorganisaties om te onderzoeken op welk gebied we elkaar kunnen 

versterken. Kunt u ons met relevante organisaties (bv. de GGD, de JOGG regisseur in een wijk, de 

buurtsportcoach, de sociaal wijkteam medewerker, de gebiedsmanager, de wijkregisseur, de 

scouting, sportverenigingen met jeugdleden, de kerk) in contact brengen? 

Optie 5. Wij vragen u of u mee wilt lobbyen richting de landelijke politiek voor wettelijke erkenning 

en structurele financiering van veilige speelplekken voor kinderen. Wij gaan hierover graag in 

gesprek. 

 

Bij voorbaat hartelijk dank. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

…. 

 

Bijlagen 

Bijlage 1: Persbericht  

Bijlage 2: Infographic onderzoeksresultaten 

Bijlage 3: Onderzoeksrapport MKBA Speeltuinen (Ecorys, 2020) 
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